
 

Dagsorden til VI39 Årsmøde 
 

Torsdag den 2. Maj 2024 kl. 18:00 i 
  Idrætscenteret / Cafeen  

 
 
  

Dagsorden: 
 
Velkommen v/ formanden (Niels) 
 
Tilstede:  
VI39: Niels Andersen 
Gymnastik: Maja Ipsen, Marlene Lundgaard, Carsten Berg 
Fodbold: Betina  
Håndbold:Dennis, Jamie 
Kapgang: Thomas 
Pistolskydning:Preben 
Svømning: Marianne, Niels  
Brugerådet: Marianne 
Badminton: Torben, Lynge 
 
 
1. Valg af dirigent samt to stemmetællere. 
Carsten Berg valgt til dirigent 
Stemmetællere: Preben tæller, har fuldmagt for to tællere 
 

 
2. Valg af referent 
Marlene Lundgaard valgt til referent 
 

3. Formandens gennemgang af den seneste tid *hvor er vi nu*, *hvor vil vi gerne 
hen*. v./Niels Andersen 
 

Niels fremlægger årsberetning. Der blev spurgt til referater og Niels gjorde det klart at 
de fremover kommer ud senest en uge efter pågældende møde. 
 
Der er afholdt 2 møder det sidste år, men målet er 4 pr. år… 
 
Der vil fremover blive arbejdet på, Hvordan kan kommune og foreninger arbejde 
bedre sammen. 
VI39 vil gerne at alle foreninger så vidt muligt skal via VI39 for at komme i kontakt 
med kommunen, det kræver dog at alle foreninger er medlem af VI39, det er også 
noget vi vil arbejde på. 
 
Der er også andre foreninger end sportsforeninger i kommunen, som kan/skal 
tænkes ind i samarbejdet… 
 
Beretningen er taget til efterretning 



  
 

4. Fremlæggelse af regnskab. v/ Torben Simonsen 
Torben Simonsen fremlægger årsregnskabet 
Vi skal kigge på registerering i DGI 
Egenkapital, Der er er tidligere kommet penge retur til foreningerne…, da vi ønsker at 
pengene skal bruges ude i foreningerne til medlemmerne, i stedet for at ligge i 
hovedbestyrelsen.  
Vi kører regnskabet så minimalt som muligt 
Årsregnskabet er taget til efterretning 
 

5. Regnskab og Budget – Fastsættelse af kontigent 
Der stemmes om at fortsætte den fastsættele af kontingent der er nu, 5,-dkk pr 
medlem det næste år. 
Det er enstemmigt vedtaget 
Torben som er nuværende Kasser laver budget fremadrettet. 

 

6. Indkomne forslag - skal være formanden i hænde senest 7 dage før mødet 
Ingen indkomne forslag 

 
7. Præsentation af repræsentanter, Brugerrådet v./Niels Andersen 
Medlemmer i brugerrådet:  
På nuværende tidspunkt er der en repræsentant fra VI39 – Marianne 
Kommunikation/referater skal sendes ud, så alle bliver informeret om hvad der 
foregår. 
 
Bookning, hvem har det overordnet overblik over dette, hvem fordeler og godkender? 
 
Niels Andersen laver et dialogskema, så der kommer et meget bedre overblik over 
hvem der taler med hvem… 
 

 
8. Valg af bestyrelse: 
 

a) Niels Andersen, Formand vælges for et år – på Valg, Genopstiller som 
formand, IKKE som repræsentant for Gymnastik. 
Niels er genvalgt 

b) Torben Simonsen, Kasser, vælges for et år - på valg, genopstiller IKKE 
Der er ikke nogen kandidater til opstilling, Torben har sagt ja til at 
genopstille midlertidigt, Der skal findes en ny Kassér hurtigst!!!! 

c) Betina Kjær, Bestyrelsesmedlem, vælges for et år – på Valg, Genopstiller 
Betina er genvalgt 

d) Jamie Fischer, Bestyrelsesmedlem, vælges for et år – på Valg, 
Genopstiller 
Jamie er genvalgt 

e) Niels Andersen, Bestyrelsesmedlem, vælges for et år – på Valg, 
Genopstiller 
Niels er genvalgt 

f) Evt flere Bestyrelsesmedlemmer som vil bidrage. 



• Sørem Murmann Gotfredsen stiller op som repræsentant for 
gymnastikken, og er hermed valgt ind 

• Lynge Skovgård stiller op for badminton og er hermed valgt ind 
 

g)       Valg af webmaster, ansvar for hjemmesiden 
      Jamie stiller op og er hermed valgt ind.  

 
9. Valg af revisorer. 
Thomas fortsætter som revisor 

 
 

10. Eventuelt. 

• Hal 3 Forslag 
Niels’ kerneforslag. Har haft god dialog med 
borgmesteren. Kommunen mangler ikke penge, men der 
er et loft for hvor meget man må bruge. Vores ønsker er 
meget vigtige for at komme i mål med det der er bedst for 
alle foreninger. Der skal laves et overblik over ønsker fra 
alle foreninger. Hvordan bruger vi vores faciliteter i dag, vi 
skal prøve at tænke anderledes i forhold til hvordan vi 
bruger den i dag… 
Man kan sende sine ønsker og forslag til Niels til Hal3, 
samt der vil blive inviteret til en dialog session.. Der er 
taget kontakt til en arkitekt, som kan tegne en hal og da 
se hvor mange aktiviteter vi kan inkorporere i hallen. 
Håndbold er meget udfordret på halplads og kan kun få 
deres program til at fungere fordi de samarbejder med 
Taastrup. 
Cafeen udfordringer 
Alle der har oplevet udfordringer med samarbejdet, skal 
sende et skriv til Niels, så bliver det sendt videre til 
Brugerrådet. Vi skal melde ud, hvis der er noget med 
maden eller andet, så der kan handles på det. 

• Årshjul 
Forslag til at der laves et årshjul, som kan bruges i 
samarbejde med cafeen og foreningerne imellem. Se 
mulighederne for at låne kaffevogn eller lign. Af hinanden. 
Betina fra Fodbold vil drive dette initiativ, sammen med 
resten af bestyrelsen. 
 
 

• Vi beslutter at ved valg af ny kassér, så er det kun det 
nødvendige antal der deltager – se vedtægter 
 
 

• En opfordring til at inviterer de ældre fra det nye 
friplejehjem i Vallensbæk til arrangementer. Det opleves 
at de har meget stor glæde af at være med og opleve de 
unge spille kampe/ lave gymnastikopvisninger ect. 

 


